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W dniu 08.04.2021 na sesji Rady Miasta Częstochowy została podjęta uchwała nr 

575.XLII.2021 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Częstochowa. 

W związku ze zmianą przepisów regulujących najem mieszkań komunalnych zakończyła 

działalność Społeczna Komisja Mieszkaniowa. 

Do zadań komisji należało między innymi opiniowanie wniosków osób ubiegających się  

o wynajem lokalu z mieszkaniowego zasobu gminy przy tworzeniu rocznych wykazów osób 

zakwalifikowanych. 

Na wykazach znajdowały się osoby, które po spełnieniu wymogów, przedłożeniu wymaganej 

dokumentacji miały prawo do najmu mieszkań wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Częstochowa. 

Proszę o informacje: 

• Czy osobom z listy/wykazu oczekujących na mieszkanie wynajmowano mieszkania na 

bieżąco, czy tworzyła się kolejka oczekujących? 

• Jeżeli była kolejka oczekujących, to z jakiego okresu przyznania prawa do wynajmu 

lokalu mieszkalnego były realizowane wynajmy w roku 2020? 

• Co się stało z wykazem osób (kolejką), którym prawo do wynajmu lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Częstochowa przyznała 

Społeczna Komisja Mieszkaniowa w momencie wejścia w życie nowych przepisów? 

Czy został on unieważniony? 

• Jeżeli wykaz ten został unieważniony, to czy osoby które znajdowały się na tym 

wykazie muszą od nowa starać się o wynajęcie lokalu mieszkalnego na nowych 

zasadach? 



• Ile osób znajdowało się na wykazie w momencie jego unieważnienia? 

• Z jakiego najstarszego okresu przyznania prawa do wynajmu lokalu mieszkalnego 

znajdowały się osoby na tym wykazie, tj. jaki był najdłuższy czas oczekiwania na 

wynajem w momencie unieważnienia wykazu? 
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